
Ordinær generalforsamling 2025 
Medlemmernes forslag 

Grundejerforeningen To-Bjerg 

 

 
Ad dagsordenens punkt 5, forslag fra medlemmer 
 
 
Forslag fra: 
Grund no. 153 Johan Jensen 
Grund no. 161 Ole Peder Borch Nielsen 
Grund no. 164 Jim Poulsen 
Grund no. 166 Thomas Willumsen 
Grund no. 171 Roland Kristiansen 
 
Forslag 1: 
Aftalen med landmanden, om at have dyr på engen, skal opsiges og i henhold til, at det nu er blevet 
populært, at haverne skal være vild med vilje samt fremmes af biodiversiteten tager over, så bør vi lade 
engen gro, som den vil. 
 
Forslag 2: 
Aftalen med bonden, om at han får et beløb betalt for at have sine dyr på engen, skal opsiges. Disse 
udgifter og andre skal bonden selv afholde. 

  
Forslag 3: 
Såfremt punkt  1 og 2 bliver nedstemt, så skal bestyrelsen fremover fremlægge et separat regnskab, om 
dyrene på egnen.  Ved det årlige  general forsamling, skal det godkendes af forsamlingen. 

Forslag 4: 

Hvis disse forslag bliver nedstemt og vi bruger 80.000,00 kroner så har foreningen  penge nok og derfor vil 
jeg hermed fremkomme med et forslag igen, om at stikvejene på To-bjerg får asfalt på.  

 
 
 
 
 
 


